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Aanwezig : Afwezig : 
Arie de Bode - voorzitter Eddie Alders (FME) 

Huib Walsarie (VA - Feniks Recylcing) Paul van den Horn (NIBV-Cofra) 

Fred Mudde (AgentschapNL) Frank Ossebaar (VNO-NCW – Sabic) 

Eric Ruwiel (I&M) Robert-Jan Stuut (ONRI - MWH) 
Huib Mulleneers (NIBV- GID Milieutechniek) Matthijs van Oord (Emmtec) 
Walter de Koning (SIKB) Frank Lamé (Deltares) 

Marloes Jaspers – Van Dommelen (Dienst 
Vastgoed Defensie) 

Erik van der Heijden (VTI – Van der 
Heijden Milieu- en Installatietechniek) 

Hermann Haukes (ODI/VDV – Haukes BV) 
 

Robert Hilgers (IPO / prv N-Brabant) 
Hans Teunissen (Afvalzorg) 

Gasten: Agendalid: 

Cor Neeft (SIKB) Remco de Boer (AgentschapNL) 

Jan den Ouden (ARCADIS)  

 

 
Actie  
door 

Nr.  

 1 Opening, vaststelling agenda  
  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
   
 2 Inspectie van minerale lagen  
 
 
 

 In 2011 is besproken dat het inspecteren van minerale lagen aandacht behoeft.  
Om het onderwerp te concretiseren heeft Jan den Ouden, op verzoek van SIKB, 
een concept-projectplan opgesteld. Vraag aan de Programmaraad: is dit de 

gewenste koers?  
Tijdens de discussie komen de volgende opmerkingen aan de orde: 

- Wat kan gezien worden als vloeistofdicht? De minerale laag is in PGS 29 
als vloeistofdichte voorziening genoemd. Anderzijds is natuurlijk 
belangrijk in welke situatie de laag wordt toegepast. Het ontwerp van de 
laag kan daarop worden aangepast.  

- De vraag is wat voor soort verklaring voor een minerale laag afgegeven 

kan worden: verwaarloosbaar risico of vloeistof dicht.  
De programmaraad vindt gezien bovenstaande opmerkingen de uitgangssituatie 
te onbestemd om een project voor het ontwikkelen van een inspectierichtlijn te 

kunnen starten. 
De Koning   

 
Besluit: de eerste fase van het project, de discussiefase, wordt eerst uitgewerkt 
en wordt tijdens de volgende vergadering besproken. Pas daarna besluiten of 
het gewenst is om een inspectierichtlijn voor minerale lagen te ontwikkelen.  

    
 3 Activiteitenbesluit en bodembescherming  
 
 
 
 

 
 
 

 De herziening van het Activiteitenbesluit is ook voor bodembescherming van 
belang. Eric Ruwiel informeert de Programmaraad over de stand van zaken irt 
(kwaliteitsborging bij bodembescherming). Uit de presentatie wordt duidelijk dat 
er diverse wijzigingen (met verschillende doelen) min of meer tegelijk worden 

voorbereid, hetgeen het lastig maakt om overzicht te houden.  
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Ruwiel 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
Ruwiel 
 

Uit de presentatie en discussie komen twee aandachtspunten naar voren: 
- BRL 2344 beschrijft het inspecteren van mestbassins, maar functioneert 

nu onder certificatie. I&M is van mening dat deze activiteit alsnog als 
inspectie aangemerkt moet worden.  
De Programmaraad zou dit een goede zaak vinden, omdat de huidige 
situatie onduidelijk is en tot vragen over de aard van de inspectie leidt. 
Het initiatief om e.e.a. te verbeteren ligt bij I&M.  
De eerste periode na aanpassing van het Activiteitenbesluit zal een 
overgangsperiode zijn waarin beide systemen naast elkaar kunnen 

bestaan. 
  

- De handleiding voor het inspecteren van bezinkbassins is eigendom van 
I&M, maar feitelijk onbeheerd. I&M wil hier in overleg met de sector 
verandering in brengen. Een dergelijk document moet privaat beheerd 
worden. I&M overlegt met de bloembollensector en als dar aanleiding 

toe is met SIKB. Doel is niet om inhoudelijke iets nieuws te doen, maar 
wel om een duidelijke structuur te kiezen.  

 
De Programmaraad kan zich vinden in deze koers, maar wijst wel op het 
belang van goed overleg met de bedrijven die het Handleiding nu 
toepassen.  

   

 4 Kennisoverdracht bodembescherming  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Mudde /  
De Koning 

 Tijdens de vorige vergadering op 16 oktober 2011 is aandacht gevraagd voor 
het overdragen van kennis over (kwaliteitsregelingen bij) bodembescherming 
aan opdrachtgevers en bevoegd gezag. Cor Neeft (BodemBreedAcademie) geeft 
daarom een presentatie over de lopende activiteiten m.b.t. kennisoverdracht. 
Het betreft o.a.  

- examenregeling voor inspecteurs voor de CUR44 / AS6700; 

informatiebijeenkomsten voor de inspecteurs die de AS 6700 zullen gaan 
toepassen 

- introductiebijeenkomst voor de BRL 7700 
- workshops NRB voor (met name) gemeenten. Het blijkt dat voor deze 

workshops veel belangstelling is.  
- Algemene voorlichting (bodembescherming.nl; drukwerk) 

Aan de orde is de vraag of deze activiteiten voldoende effect hebben. Besproken 
wordt dat in praktijk blijkt dat het wel of niet hebben van een duidelijke visie en 
houding van de gemeente (of provincie of milieudienst) mbt bodembescherming 
tot zeer grote verschillen in maatregelen aanleiding geeft. Ook uit het overzicht 
van aanmeldingen bij de NRB-workshops blijkt dat er regionaal zeer grote 
verschillen in deelname zijn. Deze verschillen kunnen niet verklaard worden uit 
de regionale situatie. Het is gewenst om de overheden hier over te informeren. 

Wellicht kan er ook gericht aandacht gevraagd worden voor de workshops bij de 
regio’s waar weinig deelnemers vandaan komen.  

   
 5 Concept-jaarprogramma 2012  
 
 
 

De Koning 
 

 In het concept-Jaarprogramma is teruggekeken op de activiteiten in 2011 en 
een voorzet gedaan voor de activiteiten in 2012.  
De Programmaraad vindt het jaarprogramma een goede en afgewogen vertaling 

van de discussiebijeenkomst op1 6 oktober 2011. Het Jaarprogramma wordt met 
een enkele tekstuele wijziging goedgekeurd. 
Besluit: het SIKB-bestuur adviseren om het Jaarprogramma 2012 vast te 

stellen.   
   
 6 Verslag vergadering 12 oktober 2011 

  Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
   
 7 Rondvraag 
  Geen  
    

 


